

Date: 27th November, 2023.



Subject: The 52nd National Day of the United Arab Emirates.

Dear Parents,

Under the Patronage of Majed Mahammed Almazrouei – Member of the Federal National Council, Crown Private School proudly invites you to be a part of the **52nd UAE National Day Celebration on Wednesday the 29th of November 2023 from 08:00 am to 12:00 pm.**

We would like to enlighten you about some important points for this day:

1. School timings for **ALL grades** will be from **07:30am – 12:00pm on Wednesday the 29th November, 2023.**
2. Bus transportation will be available for pickup and drop.
3. **Bus dispersal time for Pre-KG to Grade 12 will be at 12:00 pm.**
4. **Pre KG – Grade 2** parents are welcome to watch their ward/s perform from **08:00 am – 09:45am** in the school **Auditorium** on the 1st floor and there after visit our activity area.
5. **Grade 3 – Grade 12** parents are welcome to watch their ward/s perform from **10:00 am – 11:15 am** in the school **Auditorium** on the 1st floor and there after visit our activity area.
6. **The celebration will be a collaboration of different activities** such as special performances from our students, various activity areas, traditional UAE food stations, and many more. **All parents are invited to visit all the areas and enjoy the day with us.**
7. Parents can collect their children from the class/homeroom teacher after their respective performances.
8. Upon arriving, parents will utilize the purple door from gate 3 to access the auditorium. There will be parking facilities in the vicinity of the school.
9. **Students do not need to carry their school bag,** but they can **bring their lunch box and money** as the school **canteen will be operational** on that day.
10. Please ensure that students **wear traditional UAE clothes** unless the teacher has requested that a student wear a specific attire for the function.
11. Your safety is of utmost importance to us and Crown Private School has all the safety measures in place to ensure the same.
12. If you would like to participate as a parent in any of the National Day activities, please do not hesitate to contact **Ms. Basma on 0503699844.**
13. We would also like to inform you that **Thursday, the 30th of November 2023 is the UAE Commemoration Day and the school timing for all students will be from 07:15 am – 11:30 am (refer to Circular No 033 for more details).**
14. **The 52nd National Day holiday will commence from the morning of Friday the 1st December, 2023 and classes will resume from the morning of Tuesday the 5th December, 2023.**

Long live the UAE and wish you a blessed and happy 52nd UAE National Day.

Best Regards,



Dr. Kishor Pillai
Director / Principal



التاريخ: 27 نوفمبر 2023.

الموضوع: اليوم الوطني 52 لدولة الإمارات العربية المتحدة.



أولياء الأمور الأعزاء:

تحت رعاية وحضور سعادة ماجد محمد المزروعى - عضو المجلس الوطني الاتحادي، تتقدم أسرة مدرسة كراون الخاصة، بدعوتكم للحضور ومشاركتنا فرحتنا باليوم الوطني الـ 52 لدولة الإمارات العربية المتحدة وذلك يوم الأربعاء الموافق 29 نوفمبر 2023 في تمام الساعة 08:00 صباحًا وحتى الساعة 12:00 ظهرًا، ونود إطلاعكم على بعض المعلومات الهامة خلال هذا اليوم:

1. سيكون الدوام المدرسي لجميع الصفوف ليوم الأربعاء الموافق 29 نوفمبر 2023 من الساعة 07:30 صباحًا وحتى 12:00 ظهرًا .
2. خدمة المواصلات لجميع طلبة الحافلات ستكون متوفرة لاصطحاب الطلبة من وإلى المدرسة.
3. ستكون مواعيد مغادرة جميع طلبة الحافلات من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الثاني عشر في تمام الساعة 12:00 ظهرًا.
4. يرحب بأولياء أمور طلبة الصفوف من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الثاني من الساعة 08:00 وحتى 09:45 صباحًا في المسرح المدرسي/الطابق الأول لحضور الفقرات المخصصة لأبنائهم.
5. يرحب بأولياء أمور طلبة الصفوف من الثالث وحتى الثاني عشر من الساعة 10:00 - 11:15 صباحًا في المسرح المدرسي/ الطابق الأول لحضور الفقرات المخصصة لأبنائهم.
6. سيتخلل هذا الاحتفال فقرات خاصة لطلبتنا، ركن للأنشطة، الأكل الشعبي والعديد من الفعاليات الشيقة، يرحب بجميع أولياء الأمور لزيارة منطقة الخيم بعد الانتهاء من الفقرات والعروض التي تخص أبنائهم على المسرح المدرسي.
7. يستطيع أولياء الأمور اصطحاب أبنائهم بعد الانتهاء من أداء الفقرة المخصصة لهم.
8. عند الوصول للمبنى المدرسي سيستخدم أولياء الأمور المدخل البنفسجي من البوابة رقم 3 للوصول إلى قاعة الاحتفال، ستتوفر المواقف في محيط المدرسة لوقوف السيارات.
9. يرجى عدم إحضار الحقيبة المدرسية ويمكن للطلبة إحضار حقيبة الطعام، علمًا بأن خدمة المقصف المدرسي ستكون متوفرة.
10. يرجى تقيد الطلبة بالزي التراثي والشعبي أو حسب طلب المعلم المسؤول عن الفقرة التي سيشارك فيها الطلبة.
11. تم أخذ كافة الاحتياطات لضمان أمن وسلامة جميع الموجودين.
12. في حال رغبة ولي الأمر بالمشاركة بفعاليات اليوم الوطني يرجى التواصل مع مسؤولة قسم الأنشطة: أ. بسمة على رقم 0503699844.
13. يوم الخميس الموافق 30 نوفمبر 2023 هو ذكرى يوم الشهيد، وسيكون التوقيت المدرسي لجميع الطلبة من الساعة 07:15 وحتى 11:30 صباحًا (لمزيد من التفاصيل نرجو الرجوع للرسالة رقم 033).
14. إجازة اليوم الوطني الـ 52 ستبدأ اعتباراً من يوم الجمعة الموافق 1 ديسمبر 2023، على أن يُستأنف الدوام المدرسي يوم الثلاثاء الموافق 5 ديسمبر 2023.

أدام الله الأمن والأمان على دولة الإمارات وكل عام وأنتم بخير.

شاكرين لكم حسن تعاونكم

